



Curriculum Vitae C.V.

Name: Abeer Hazim Shihab AL-Khafaf.

Date of Birth: May 13th1976.

Place of Birth: Mosul – Iraq.

Marital Status: Married.

Nationality: Iraqi.

Address: Mosul / Al-zuhor quarter.

Mob. No: 07740853215.

E-Mail: abeer_shihab@uoninevah.edu.iq

Present occupation: 2013 to date lecturer at Ninevah Medical College/ Anatomy Branch/ Medical Biology Division.

Professional and scientific committees:

- Member of the Chemical and Biological Safety and Security Committee.
- Member of Colleges Establishment Committee of Ninevah University.
- Member of the Blended learning Committee.
- Supervisor of Medical Biology Laboratory.

Academic Qualifications:

- **1998 B.Sc.** college of Biology Sciences/ University of Mosul.
- **2013 M.Sc.** of microbiology and immunology from the College of Biology Sciences/ University of Mosul.

Published research:

- Three published researches.
- One research in the process of being published.

Past jobs:

- From 1999 to 2004 a junior biologist at the Medical College/University of Mosul. In the pathological lab for the third stage / medical college of Mosul / department of pathology.
- From 2004 to 2010 a junior biologist at Medical College/University of Ninevah. Teaching biology for the first stage of the Medical College of Ninevah / department of Anatomy.
- From 2011 to 2013 Master student.
- From 2016 to 2020 Secretary of the University council.

workshops and confereces :-

- Participation in the sixth student conference with the Chemical and Biological Safety and Security posters held at Medical College/University of Ninevah. 2023.
- Participation in the first electronic student conference held at Nineveh University, Iraq. 2020.
- Certificate of Attendance of the conference on "Biological Threat Reduction Program (BTRP)" held at AL-Nahrain Center for Strategic studies. Baghdad, Iraq. 4-6 March 2019.
- Certificate of participation in the workshop " Promoting personnel Reliability Programs in Iraq" held at AL-Nahrain Center for Strategic studies. Baghdad, Iraq. 3-5December 2018.
- participate of the 3rd national CBRN Security Coordination Conference "Working Together for a Secure Iraq" held at AL-Nahrain Center for Strategic studies. Baghdad, Iraq. 16-19 April 2018.
- Certificate of participation in the training workshop on the "Chemical and Biological Security Training for Recently Liberated Iraqi Universities"held at AL-Nahrain Center for Strategic studies. Baghdad, Iraq. 24-28 September 2017.
- Certificate of participation in the training workshop on(Integrated System of Medical Education) by College of Medicine /University of Duhok in Coordination with College of Medicine / University of Kufa. August 4th-5th 2017 (Rixos Hotel).
- Attendance of the scientific conference on "Science Make Hope", which was established by the Directorate General of Education Ninevah in the conference hall at the University of Duhok on Saturday, 18/2/2017.
- Certificate of Attendance of the first Scientific conference on (Gynecology and Obstetrics) held at Duhok / Kurdistan Region/ Iraq, April 27-28, 2016.
- Attendance of the Fourth National Scientific Conference of Nursing Colleges in Iraq (Nursing Development in Iraq is a National Mission). December 29-30, 2013.
- Participating in the course of Windows operating system Windows98 in the Technical College – Mosul. 29/7-3/8/2000.



C.V. السيرة الذاتية

الاسم: عبير حازم شهاب احمد الخفاف.

محل وتاريخ الولادة: العراق -الموصل 1976/5/13.

الحالة الاجتماعية: متزوجة.

العمل الحالي: مدرس في كلية طب نينوى/ جامعة نينوى/ شعبة الاحياء الطبية.

التخصص: ماجستير احياء مجهرية ومناعة من كلية العلوم /جامعة الموصل.

الايمل: Abeer.shihab@uoninevah.edu.iq.

رقم الهاتف: 07740853215

النشاطات: عضو في العديد من لجان الكلية.

الوظيفة الحالية: 2013 حتى الآن مدرس في كلية الطب نينوى / فرع التشريح / شعبة الأحياء الطبية.

اللجان المهنية والعلمية:

- 1- عضو في لجنة السلامة والأمن الكيميائية والبيولوجية.
- 2- عضو في لجنة تأسيس كليات جامعة نينوى.
- 3- عضو في لجنة التعلم المدمج.
- 4- مشرف ومسؤول مختبر الاحياء الطبية.

المؤهلات العلمية:

- 1- بكالوريوس كلية علوم الأحياء / جامعة الموصل (1998).
- 2- ماجستير علم الأحياء الدقيقة والمناعة من كلية علوم الأحياء / جامعة الموصل (2013).

البحوث المنشورة:

- 1- ثلاثة بحوث منشورة.
- 2- بحث واحد في طور النشر.

الوظائف السابقة:

- 1- من العام (1999 إلى 2004) معيدة في كلية الطب / جامعة الموصل، في مختبر الباثولوجي للمرحلة الثالثة / كلية الطب بالموصل / قسم علم الأمراض.
- 2- من العام (2004 إلى 2010) معيدة في كلية الطب / جامعة نينوى. تدريس مادة الاحياء للمرحلة الاولى لكلية الطب بنينوى / قسم التشريح.
- 3- من 2011 إلى 2013 طالب ماجستير.
- 4- من العام (2016 إلى 2020) أمين مجلس الجامعة.

ورش العمل والمؤتمرات:

- 1- المشاركة في المؤتمر الطلابي السادس ببوسترات الأمن والسلامة الكيميائية والبيولوجية الذي أقيم في كلية الطب/جامعة نينوى. 2023.
- 2- المشاركة في المؤتمر الطلابي الإلكتروني الأول الذي عقد في جامعة نينوى ، العراق. 2020.
- 3- شهادة حضور مؤتمر "برنامج الحد من التهديد البيولوجي" الذي عقد في مركز النهريين للدراسات الاستراتيجية. بغداد، العراق. 4-6 مارس 2019.
- 4- شهادة مشاركة في ورشة عمل "تعزيز برامج موثوقية العاملين في العراق" المنعقدة في مركز النهريين للدراسات الاستراتيجية. بغداد، العراق. 3-5 ديسمبر 2018.
- 5- المشاركة في المؤتمر الوطني الثالث لتنسيق الأمن الكيميائي والبيولوجي والإشعاعي والنووي "العمل معا من أجل عراق آمن" الذي عقد في مركز النهريين للدراسات الإستراتيجية. بغداد، العراق. 16-19 أبريل 2018.
- 6- شهادة مشاركة في ورشة العمل التدريبية حول "التدريب على الأمن الكيميائي والبيولوجي للجامعات العراقية المحررة حديثاً" المنعقدة في مركز النهريين للدراسات الإستراتيجية. بغداد، العراق. 24-28 سبتمبر 2017.
- 7- شهادة مشاركة في ورشة عمل تدريبية حول (النظام المتكامل للتعليم الطبي) من قبل كلية الطب / جامعة دهوك بالتنسيق مع كلية الطب / جامعة الكوفة. 4-5 أغسطس 2017 (فندق ريكسوس).
- 8- حضور المؤتمر العلمي حول "العلم يبعث الأمل" والذي أقامته المديرية العامة لتربية نينوى في قاعة المؤتمرات بجامعة دهوك يوم السبت الموافق 2017/2/18.
- 9- شهادة حضور المؤتمر العلمي الأول حول (أمراض النساء والتوليد) المنعقد في دهوك / إقليم كردستان / العراق ، 27-28 نيسان / أبريل ، 2016.
- 10- حضور المؤتمر العلمي الوطني الرابع لكليات التمريض في العراق (تطوير التمريض في العراق مهمة وطنية). 29-30 ديسمبر 2013.
- 11- المشاركة في دورة نظام التشغيل Windows98 بالكلية التقنية - الموصل. 29 / 7-3 / 2000/8.